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Please complete in both English and Chinese 请用中英文填写
School Name 学校名称: ​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​
___                                    Pi xian No. 2 Middle Scholl_____________________________________
School Type 学校类别:  
( Primary 小学
V( Secondary 中学

( Prep-Year 12 学前班--高三


√ Other 其他__________     ___High School  (year10-year12)___________________________ _________
Enrolment 人数:
Number of students 学生人数________2700______Number of teachers 教师人数______199__   _____
School Address 学校地址: 
_____________________34 Hegong Road,  Pitong town Pixian county，Chengdu________________________

___________________________________________________________________________________________

City 城市:
____________Chengdu______________   State/Province 省份: ___________Sichuan______
Telephone No 电话:
_______+86  133 1108 2771___________ 
Fax No 传真

______________
School website 学校网址: 
_______________________http://www.pxez.org.50115.com/_______________________________________

Name of Principal 校长姓名: 
________________________Yang zeping_______________________________
Name of Contact Person 联系人姓名:
___Xun Zhang,______________Jiang Chunpeng________________________
Email contact 联系人电子邮件:
__________3810440@qq.com__________ 59416963@qq.com____________________
1. Please provide a brief explanation outlining why you wish to establish a sister school relationship with a school in Victoria: 
请简单阐述希望与维多利亚州学校缔结姐妹学校的原因:
希望通过与贵校的联系，让我校的学生感受纯正的外国文化，增长视野。

We hope that we can learn from Australian’s Victoria Secondary school, our students can experience the real Australia culture through multiple activities. And we would like to share Chinese cultural and educational experience with our counterparts as well
2. What does your school hope to achieve from a sister school relationship? 
贵校希望从姐妹学校的关系中获得什么?
1.本校学生感受异国教育、社会生活、文化礼仪、学习英语；

2.先进的教育方式，英语教学方面的支持。

1, Our students can experience the Australian education、social life,  English and cultural etiquette; to have better understanding for Australia, to form a global vision
2, Our teachers can observe and exchange education theory and practices, esp. in English education and teaching subjects in English.
3. What activities does your school propose to undertake to implement the program? 
为实施此项目，学校会组织怎样的活动？
开展友好互往活动，加强教育交流，增进师生对彼此文化属性的了解和认同；开展教育国际化的系列主题活动，提升学生的文化素养。

We’ll organize many activities to improve the communication between our two geographic locations. We’ll also launch a series of activities in international education to help students enhance their literacy.
4. What financial and other resources is the school prepared to commit to this program? 
针对此次项目，校方有何财政及其它相关资源的投入？
校方尽量为项目所需的经费提供支持，涉及相关资源，在条件允许的情况下尽量投入，以保证项目的开展。
we’ll provide enough funds to support this program if it’s necessary.

5. How do you anticipate the program will be sustained by the school? 
贵校打算如何将此项目长期继续下去？ 
1、建立双方互惠、互利的友好关系；2、保持网络沟通；3、在适当的时机促成互访；4、建立班级或学生间的结对。
_1、set a good relationship between sister school ;2、keep in touch with each other via internet  such as implement online education course; 3、we can visit each other ‘s school in time ; 4、our students can become pen pal by writing e-mail or using SNS; 5 organizing summer camp at counterpart school; 6 implement students and teachers exchange plan 
6. How does your school intend to evaluate the effectiveness and benefits of the program to the school? 

贵校打算如何评价此项目的有效性以及对贵校带来的裨益？
______此项目是学校教育国际化的重点项目，对学生的视野开阔有很大作用。___________________

This project is a key project in education internationalization for the school, It will have a great effect on our students and faculty --  can improve English, extend the international vision, enhance the skills to communicate globally.
For more information and to fax or email your completed form, please contact:

Sister School Coordinator

International Education Division

T: +61 3 9637 3947

F: +61 3 9637 2184

E: international@edumail.vic.gov.au
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